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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 4/2022 

Datum konání: 12. 5. 2022 

Místo konání: Terén, malá zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

Ing. František Svoboda – vedoucí sekce zeleň, TS Kyjov 

Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 

 

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  16.00 – 18.30  

 

Program jednání: 

1. Obhlídka – sídl. Mezi Mlaty, tř. Palackého, parčík Újezd   

2. Revitalizace Kyjovky  

3. Obnova značení naučné stezky 

4. Využití důlních vod 

5. Kontrola úkolů 

6. Kácení dřevin 

7. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Obhlídka – sídl. Mezi Mlaty, tř. Palackého, parčík Újezd 

 

 Sídl. Mezi Mlaty 

Komise se seznámila se situací a stavem stromů, jenž byly dotčeny probíhající výstavbou 

nových parkovacích míst. Bylo konstatováno, že výstavbou byly podstatně zhoršeny 

podmínky pro další růst stromů (růstová stanoviště byla výrazně omezena, kořeny stromů 

byly poškozeny, popř. ořezány kvůli položení obrubníků). Vzhledem ke zjištěnému stavu byl 

Mgr. Lungovou podán podnět k prošetření na ČIŽP.  
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 tř. Palackého 

Byla provedena obhlídka lip. Bylo dohodnuto, že TS doplní zavlažovací vaky, bude 

provedena obnova a údržba závlahových mís a odstraněny výmladky.   

 

 Parčík Újezd 

Mgr. Veverková seznámila komisi s náměty na možné využití daného prostoru – vybudování 

klidové zóny s posezením, tobogán, přístřešek atd. TS budou průběžně provádět údržbu 

prostoru, budou postupně vykáceny rizikové akáty a vysazeny nové stromy. Ing. Berka 

doporučil v nejbližší době instalovat lavičky, které by sloužily klientům CSS.   

 

 

2. Revitalizace Kyjovky  

Ing. Berka informoval, že dne 11. 5. proběhla obchůzka podél Kyjovky od skleňáku 

k Boršovskému jezu za účasti zástupců města, KŽP a Ing. Veselého z Povodí Moravy. Při 

tomto setkání byly diskutovány možné úpravy toku a jeho okolí, které by mohly být 

uskutečněny v rámci realizace revitalizace a přírodě blízkých protipovodňových opatření. 

Další informace doplnily Mgr. Veverková a Mgr. Bednaříková.   

 

 

3. Obnova značení naučné stezky 

Ing. Berka seznámil komisi s dosavadním průběhem realizace projektu – značení stezky 

v terénu již bylo provedeno, na základě upřesnění konkrétních míst bude instalován mobiliář a 

po aktualizaci textů cedule.   

 

 

4. Kontrola úkolů 

 

 Adaptační opatření 

Ing. Berka a Ing. Lattenberg informovali komisi o pokračování projektu obnovy cesty 

„Brněnky“ a o dotačních možnostech na její realizaci.   

 

 Revitalizace parků 

Mgr. Bednaříková sdělila, že komise VU taktéž uvedenou problematiku projednala a souhlasí 

s provedením revitalizací. Mgr. Lungová navrhla, aby na všechny zamýšlené revitalizace byla 

vypsána architektonická soutěž. K tomuto tématu byla dále vedena diskuse.  

 

 VKP V Podsedkách 

Dle sdělení vypůjčitele předmětných pozemků Ing. Seluckého bude pastva ovcí zahájena 

během příštího týdne.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Mgr. Veverková informovala komisi o dalším postupu v této záležitosti a o možnostech 

získání finančních příspěvků na realizaci akce. 
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 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá. 

 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Po odsouhlasení termínu se zástupcem firmy bude exkurze uskutečněna dne 9. 6. od 14.00 

hod. pro skupinu 15-ti účastníků.    

 

 Problematika odchytu holubů 

Odchyt byl prozatím ukončen a bude obnoven opět na podzim. 

  

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek seznámil komisi s následujícími podněty ke kácení dřevin: 

- Bohuslavice – smrk, 

- ul. Dobrovského – akát (trojkmen) u budovy společnosti GoodMills.  

 

Komise nesouhlasí s pokácením smrku, u akátu souhlasí s pokácením kmene, který poškozuje 

fasádu a okapy budovy.  

 

 

6. Různé 

 

Bc. Krakovská 

 požádala TS o posečení travnaté plochy u přejezdu na tř. Komenského. 

 

Mgr. Bednaříková 

 informovala komisi o postupu v případě návrhů na ocenění manželů Ježových a bratrů 

Otrubových, 

 dotazovala se na stav požadavku ředitelky knihovny na zpevnění některých ploch před 

knihovnou – TS již realizovaly.   

 

Mgr. Veverková 

 informovala komisi pro inspiraci o instalaci nádrží na dešťovou vodu v areálu nemocnice, 

 navrhla zřízení Re-use centra při výstavbě nového sběrného dvora, 

 navrhla zřídit pítko pro ptáky na hřbitově v Kyjově, 

 prezentovala koncept revitalizace prostoru před ZŠ v Bohuslavicích – koncept počítá 

s vybudováním nových podélných parkovacích míst za budovou ZŠ, z tohoto důvodu má 

dojít k přemístění zde situovaného kontejnerového hnízda. Odbor majetku vznesl 

připomínku k tomuto přemístění, neboť v současné době není k dispozici vhodné náhradní      

místo. 

 

MUDr. Šimeček 

 upozornil na poničené nově vysazené stromy v městském parku – TS provedou novou 

výsadbu, sazenice stromů uhradí po dohodě majitel Tropic baru.  



 
 

4 
 

Ing. Kudláč 

 problematika výsadby květin na městském stadionu.  

 

Mgr. Lungová 

 problematika údržby zeleně ve městě, náhradní výsadba za uschlé stromy, ořezy stromů a 

keřů – doporučila provádět postupně, případně konzultovat na KŽP. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

7/2022 – komise doporučuje radě města udělit Cenu města Kyjova manželům Ježovým a 

bratrům Otrubovým a k realizaci v této věci doporučuje, aby OŠK vypracoval podklady 

k udělení ocenění do 27. 5. 2022.  

 

8/2022 – komise doporučuje radě města v rámci výstavby nového sběrného dvora zřídit  

vhodný prostor pro realizaci Re-use centra.  

  

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

 

Termín dalšího jednání:  16. 6. 2022 v 16.00 hod.    

  

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


